
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Justitsministeren

Dato: 5. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 95
Vil ministeren i forlængelse af besvarelse af FLF alm. del - samrådsspm. L og
X-Z om Justitsministeriets arbejdsgruppe om bedre velfærd for svin den 1. de-
cember 2010 forklare, hvorfor Fødevarestyrelsen mener, at der er gjort tiltag for
at forebygge og afhjælpe halebid forud for halekupering, som krævet i loven,
når der i 65 pct. af besætninger med slagtesvin ikke tildeles halm, i 30 pct. til-
deles mindre end 10 g. pr. gris og kun i 5 pct. gives mere end 10 g.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian H. Hansen (UFG).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Hansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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